

Referat af bestyrelsesmøde i Æ' Redningshus onsdag d. 22. maj kl. 15

Til stede: Niels, Karin, Lars, Jens, Peter, Edel, Tine

Afbud: Kristine, Birthe

1. Godkendelse af referat fra sidste møde	Referatet blev godkendt og underskrevet
2. Siden sidst	<p>Hjemmesiden er opdateret med håndteringen af ungdomsfester. Pengene fra Feriepartner Thy til Sankt Hans arrangementet bliver overført til vores konto – kassereren er underrettet. Sankt Hans udv. mødes i uge 21, der bliver nok brug for at indkalde lidt flere frivillige.</p> <p>Altibox – der er installeret en ny router dd, så der er ændret adgangskode. Lars sørger for at få styr på adgangskode og routeren.</p> <p>Mandskoret havde damebesøg, det var en stor succes, med fællessang og soloer.</p>
3. Økonomi, orientering ved kassereren	<p>Kassereren var fornøjet, tallene ser fine ud, vi har endnu ikke fået årets tilskud fra Thisted Kommune til el mm. (Lejernes forbrug betaler de selv for).</p> <p>Investeringsplanen for 24 indeholder blandt andet ny udendørs højtaler. Vi har afsat 25.000.- Det viser sig at være for lidt. Per Bach skal lave el. Per skal endvidere flytte lyskontakten i det nye rum i samme omgang, samt udendørs lys ved skraldespandene. Armaturet skal matche de andre udendørs lamper. Bestyrelsen nikker til at udgifterne til nye højtalere, der nok i stedet vil ligge omkring 50.000 kr. Lars kontakter AV Fusion og Per Bach.</p>
4. Nyt fra aktivitetsudvalget	Thy Masterclass den 20. august, Lars undersøger hvor stor scenen skal være.

	<p>Lars undersøger om vores depot er nok til backstage, ellers kan vi måske låne KLF's varmestue. Lars giver lyd hvis der mangler mere arbejdskraft.</p> <p>Sommerjazz – Tine kigger på pressemeddelelsen, der skal sendes til avisen til optagelse i samme uge som arrangementet løber af stablen.</p> <p>Sankt Hans udvalget er i gang og mht Fiskeauktionen, her indkaldes der til et forberedende møde.</p> <p>Karin og Birthe søger spiritusbevillinger til ovennævnte arrangementer</p>
5. Byggeprojekt – orientering fra møde med Esben fra P&P	<p>Vi har holdt møde med Esben fra P&P, og betalt et mindre beløb for assistancen indtil videre. Referatet fra mødet er rundsendt tidligere.</p> <p>Spar Thy fonden har snart frist, Peter og Tine tager affære, så snart vi har materialet fra Esben.</p>
6. Orientering fra de forskellige teams	<p>Administrationsteamet er opmærksom på at byggeriet vil have indflydelse på vores udlejning. Vinterbyggeri vil være at foretrække.</p> <p>Intet nyt fra køkkenteamet, vi fastholder at vi har de små vinglas, selv om vi jævnligt bliver spurgt om "fine" glas.</p>
7. Eventuelt	<p>Mødet vedrørende "Klitmøllerhus", her har Peter og Tine meldt sig som repræsentanter fra RH, men mødet d. 23.5. er blevet aflyst dd.</p> <p>Husk kryds den 13. november – bestyrelsesseminar i RH !! fra kl. 15.</p>
8. Næste møder onsdag d. 21. august kl. 15 og evt. onsdag d. 18. september kl. 15	